
۰۰:۰۰پایانغلطگیری۰۰:۰۰شروعغلطگیری۰۰:۰۰پایانصفحهآرایی۰۰:۰۰شروعصفحهآرایی

w w w . F D N . I R

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

شنبه 5 بهمن ۱۳9۸   شماره 2967

  نیمکت خبر

اعلامزمانجدیدساماندهیکنکور

ابراهیم سوزنچی، معاون خط مشی گذاری ستاد نقشه جامع علمی 

کشور گفت: »سیاست های ساماندهی کنکور تا پایان سال جاری ارائه 

می شود و سپس شورای سنجش و پذیرش دانشجو باید برنامه اجرایی آن 

را ارائه دهد.« او در گفت وگو با مهر درباره اینکه آیا امکان رسیدن به یک 

خط مشی و سیاست درباره ساماندهی کنکور در مدت 6 ماه با توجه به 

صحبت های دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی وجود دارد، گفت: »ما تا 

آخر سال سیاست های آن را ارائه می کنیم، بعد شورای سنجش و پذیرش 

به ریاست وزیر علوم باید ظرف مدت کوتاهی برنامه اجرایی آن را به ما 

ارائه دهند.« او درباره آخرین تصمیم گیری ها درباره سربازی در کنکور 

افزود: »در این خصوص با سردار باقری، رئیس ستادکل نیروهای مسلح 

جمهوری اسلامی ایران جلسه داشته ایم و قرار شد چند جلسه دیگر نیز 

داشته باشیم، لذا هنوز به جمع بندی نرسیده ایم.« 

شناسایی8۰۰متخلفعلمی

حسین آقابابایی، مدیرکل دفتر حقوقی وزارت علوم از شناسایی هویت 

حدود ۸۰۰ نفر از متخلفان علمی و ارسال مشخصات آنها به دانشگاه ها 

در هفته جاری خبر داد. او در گفت وگو با رسانه ها گفت: »هویت ۷۰۰ تا 

۸۰۰ نفر جدید که نام شان از موسسات متخلف علمی استخراج شده، 

براساس کد ملی مشخص شده و درحال ارسال این لیست به دانشگاه ها 

هستیم.« وی ادامه داد: »این افراد هم از دانشگاه های غیرانتفاعی و هم 

دولتی بودند.« مدیرکل دفتر حقوقی وزارت علوم خاطرنشان کرد: »یک 

قسمت از کار ما مربوط به بررسی سیستم های کامپیوتری بود که بازپرس 

یک هیات کارشناسی برای آن تعیین کرده بود. این هیات گزارش را به 

بازپرس داده است.« وی افزود: »البته ما هنوز گزارش را دریافت نکرده ایم. 

حتی بازرسی کل کشور در حال بررسی آن گزارش کارشناسی هستند که 

از سیستم های کامپیوتری موسسات متخلف تهیه شده است.«

ثبتناممجددکارشناسیارشداز14بهمنماه

بیش از ۴۸۱ هزار نفر در آزمون کارشناسی ارشد سال ۹۹ و مرحله اول 

بیست وپنجمین دوره المپیاد علمی دانشجویی کشور ثبت نام کرده اند که 

جاماندگان می توانند از ۱۴ بهمن نسبت به ثبت نام اقدام کنند. سازمان سنجش 

در اطلاعیه ای نوشت:  »به منظور فراهم آوردن فرصت برای داوطلبان آزمون 

کارشناسی ارشد سال ۹۹ و مرحله اول بیست وپنجمین دوره المپیاد علمی 

دانشجویی کشور مهلت مجدد ثبت نام در روزهای دوشنبه ۱۴بهمن تا روز 

چهارشنبه ۱6بهمن در نظر گرفته شده است. داوطلبان می توانند در بازه زمانی 

اعلام شده با مراجعه به سایت سازمان سنجش به نشانی www.sanjesh.org و 

مطالعه دفترچه راهنما نسبت به ثبت نام اقدام کنند. در مرحله اول ثبت نام در 

آزمون ورودی کارشناسی ارشد ناپیوسته سال ۹۹ و مرحله اول بیست وپنجمین 

دوره المپیاد علمی دانشجویی کشور تعداد ۴۸۱ هزار و ۷۷ داوطلب ثبت نام کردند 

که از این تعداد ۲۴۹ هزار و ۴۰۴ نفر زن و ۲۳۱ هزار و 6۷۳ نفر مرد هستند. 

سردر

پژوهش دانشگاه باید میل به سمت کارآفرینی داشته باشد
جمشیدسلطانینبیپور،معاونامورپژوهشوفناوری

بحـث پژوهـش دانشـگاهی شـامل زیرمجموعه هـای فراوانـی می شـود که 

ازجملـه آنهـا مراکـز رشـد، ارتبـاط بـا صنعـت، باشـگاه پژوهشـگران جوان، 

تحصیلات تکمیلی، اداره ارزیابی مقالات علمی- دانشـجویی و... هسـتند 

کـه همـه اینهـا بـه نحـوی ازجملـه مباحـث کلیـدی محسـوب می شـوند. 

به عنـوان مثـال، موضـوع پایشـی که در دانشـگاه آزاد اسـلامی برقرار شـده 

اسـت، چندیـن حـوزه را درگیـر می کنـد. موضـوع و ماموریت پایشـی که به 

این دانشگاه سپرده شده بود، در دوران مسئولیت بنده در معاون پژوهشی 

واحد تغییر داده شد؛ یعنی این درخواست بنده بود که این موضوع پایش 

در دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد پرند باید با توجه به شـهرک های صنعتی و 

مراکـز و مجتمع هـای عظیـم صنعتـی و تولیدی که در اطراف این دانشـگاه 

واقع شـده اند در نظر گرفته شـود. اطراف این دانشـگاه حدود هفت شهرک 

صنعتـی، یـک فـرودگاه بین المللـی و چندیـن مرکـز دیگـر تولیـدی وجـود 

دارد، بـه همیـن دلیـل موضـوع پایـش در ایـن دانشـگاه به عنـوان »صنعت 

هوشـمند و زیسـت پایـدار« انتخـاب خواهد شـد کـه تمام رشـته های فعال 

در دانشـگاه را درگیـر خواهیـم کردیـم تـا بـه همین وسـیله بتوانیم خروجی 

مثبتـی از پایـش به دسـت بیاوریـم. به واسـطه همیـن پتانسـیل ها قـرار 

اسـت ایـن ماموریـت بـر همیـن مبنـا تنظیم شـود. مـا از مهرمـاه پروژه های 

دانشـگاهی و دانشـجویی را بـر همیـن اسـاس آغـاز کردیـم و ماننـد دیگـر 

واحدهای دانشـگاه آزاد اسـلامی در حال رفع مشـکلات کشـور با ظرفیت 

داخلی هسـتیم. دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد پرند در دهه فجر آزمایشـگاه 

تـوری بـاد را افتتـاح خواهـد کـرد؛ یعنـی مـا اولین دانشـگاهی هسـتیم که 

مجهز به آزمایشـگاه توری باد خواهیم شـد. در همین راسـتا با شـهرک های 

فرودگاهـی تفاهمنامـه ای منعقـد شـد کـه ایـن سـازمان از ظرفیـت تـوری 

بـاد دانشـگاه اسـتفاده کنـد. علاوه بـر ایـن بـا خطـوط هوایـی مختلـف نیز 

همکاری هایـی قـرار اسـت آغـاز کنیم که پروژه هایی ماننـد بحث رنگ کاری 

قطعـات هواپیمـا را شـروع خواهیـم کـرد و از 

صنعـت هوایـی بهتریـن اسـتفاده را خواهیـم 

بـرد. مـا اصـلا تمایلـی نداریـم از معاونت های 

دیگـر بودجـه ای بـرای پژوهـش تزریق شـود. 

ایـده مـا ایـن بـود کـه بودجـه پژوهشـی را 

مسـتقل کنیـم و از طریـق همیـن پروژه هـا و 

همکاری هایـی کـه بـا صنایـع مختلـف خواهیـم داشـت موضوع سـرمایه را 

آنهـا تامیـن کننـد و دانشـگاه بحث هـای علمـی و اجرایی را برعهـده بگیرد. 

قطعا روی مباحث برون دانشگاهی نظر ویژه ای داریم که از بیرون دانشگاه 

طرح های مختلف و پروژه های ملی جذب کنیم؛ تونل باد قطعا درآمدزایی 

فوق العـاده ای خواهـد داشـت و از طرف دیگر آزمایشـگاه های ما می توانند 

اسـتاندارد بگیرنـد و آن هـم به نوعـی جـذب بودجـه بـرای پژوهـش خواهـد 

داشـت. دورنمـای مـا در پژوهـش بـا توجـه بـه اینکـه تجربـه کاری مختلفی 

داشـتیم، بسـیار هدفدار اسـت. سـازمان انـرژی اتمی تفاهمنامـه ای برای 

رشـته پرتو پزشـکی که در این دانشـگاه وجود دارد انعقاد کرده اسـت، پس 

اهدافی که در نظر گرفته ایم، محقق شـدنی اسـت و فقط باید بتوانیم نیاز 

صنعـت را مرتفـع کنیـم. شـرکت عمـران پرند در راسـتای اهداف شـهر پرند 

ایجـاد شـده اسـت. بـر همیـن مبنـا همایشـی بـا عنـوان »هوشمند سـازی 

شـهر پرند« توسـط شـرکت عمران پرند برگزار می شـود که تمام برنامه های 

علمـی آن را دانشـگاه آزاد اسـلامی برعهـده گرفتـه اسـت. موتـور محـرک 

پژوهش دانشـگاه باید میل به سـمت کارآفرینی داشـته باشـد. یعنی علم و 

تخصصی که در دانشـگاه پرورش می یابد، درنتیجه باید به یک کار آفرینی 

برسـد و اگـر تولیـد ثـروت نکنـد، خیلـی علـم به درد بخـوری نیسـت. ما باید 

ظرفیت هـای دانشـجویی را بـرای کار آفرینـی سـوق دهیـم. در حال حاضر 

نسـل جدیـدی بـرای دانشـگاه ها در حـال سـپری شـدن اسـت و مـا بایـد از 

دانشـگاه صرفـا آموزشـی و پژوهشـی عبـور کنیـم، لذا باید از حـوزه پژوهش 

حمایت هـای موثـری صـورت گیرد. 

 درآمدزاییی برای دانشجویان، همکاران علمی و دانشگاه
 با همکاری  با شهرک های صنعتی همجوار

سیدعبداللهمیرغیاثی،رئیسواحدپرندورباطکریم

حـدود دو سـالی از تلفیـق واحـد رباط کریم دانشـگاه آزاد اسـلامی در راسـتای 

طرح ناحیه بندی زیر نظر واحد پرند می گذرد که این تلفیق براساس سیاست 

دانشـگاه آزاد اسـلامی انجام شـد برای آنکه برخی از واحدهای کوچک تر ذیل 

واحدهـای بزرگ تـر همجـوار قـرار گیرنـد و بـه همیـن جهت واحـد رباط کریم با 

واحـد پرنـد تلفیـق مدیریتـی شـد. واحـد رباط کریـم حـدود ۲۰۰۰ دانشـجو و 

واحـد پرنـد نیـز حدود ۸۰۰۰ دانشـجو دارد که دارای برخی رشـته های مشـابه 

و غیرمشـابه نیـز هسـتند و همیـن نکتـه باعـث تلفیـق آنان شـده بـود. بنده نیز 

حـدود ۱۸ مـاه اسـت مدیریـت این دو واحـد را برعهده گرفته ام. واحد پرند یکی 

از واحدهـای جـوار صنعـت بـرای دانشـگاه آزاد اسـلامی بـه حسـاب می آید و از 

همین رو به لحاظ امکانات آزمایشـگاهی خوب رشـد کرده اسـت. این دانشـگاه 

دارای چهار دانشـکده علوم زیسـتی، فنی مهندسـی، فناوری اطلاعات و علوم 

انسـانی اسـت که بیشـترین جمعیت دانشـجویی آن در دانشـکده فنی و علوم 

انسانی با حدود ۸۰ درصد جمعیت دانشجویی در این دو دانشکده قرار گرفته 

اسـت. آزمایشـگاه ها و کارگاه های این واحد دانشـگاهی در حوزه علوم زیستی 

هشـت آزمایشـگاه، در حوزه فنی مهندسـی 6 آزمایشـگاه، در حوزه  آی تی سـه 

آزمایشـگاه و مجموعـا دارای 6 کارگاه تخصصـی فنـی و مکانیـک اسـت. یکـی 

از امتیازاتـی کـه سـابقا در ایـن دانشـگاه به صـورت فعـال و دارای نیـروی موثـر 

بـوده، بحـث رباتیـک آن بـود کـه همیشـه در مسـابقات ملـی و بین المللی رتبه 

کسـب می کرد و دانشـجویان فعالی نیز داشـت، ولی متاسـفانه از حدود پنج 

سـال گذشـته دچـار یـک افتـی شـده کـه اکثـرا به دلیـل بی توجهـی مدیریتی 

بـوده اسـت، امـا درصـدد فعال سـازی آن هسـتیم و تـا آینـده ای نزدیـک دوباره 

بـه همـان سـطح خواهیـم رسـاند. امتیاز دیگر واحـد پرند در درجـه اول فضای 

بسـیار خـوب و دانشـگاهی آن اسـت. بـا توجـه بـه اینکـه واحدهـای زیـادی در 

سـطح اسـتان تهـران وجـود دارد، واحـد پرند یکـی از دانشـگاه های زیبا، خوب 

و دارای فضای دانشـگاهی و دانشـجویی اسـت. امتیاز بعدی واحد پرند بحث 

صنعتی بودن آن است. با توجه به سیاست های دانشگاه آزاد اسلامی و به ویژه 

تاکیـدات رهبـری مبنی بـر ارتباط دانشـگاه بـا صنعت برای اولیـن بار کلینیک 

تخصصـی صنعتـی را در واحـد پرنـد بـرای ایـام دهـه فجر افتتـاح خواهیم کرد؛ 

یعنی در حال حاضر در سطح کشور کلینیک تخصصی صنعتی به دلیل وجود 

شـهرک های اطـراف ایـن دانشـگاه فقـط در واحـد پرنـد به وجـود خواهد آمد. 

در اطـراف ایـن دانشـگاه شـهرک ها و مراکـز صنعتـی و تولیدی بسـیار زیادی 

هسـتند و بـه همیـن دلیـل نیـاز بـود کلینیـک تخصصـی برای رفع مشـکلات 

راه انـدازی شـود. از سـویی ایـن شـهرک ها و مراکـز صنعتـی نیـز بـه دانشـگاه 

درخواسـت داده بودنـد و قطعـا آنهـا نیز اسـتقبال خواهند کـرد. این کلینیک 

تخصصـی بـا چهـار هـدف اصلـی بـا عنـوان عملیاتـی شـدن بحـث ارتبـاط 

دانشـگاه و صنعـت، معرفـی اسـاتید برجسـته ای کـه توانایـی برقـراری رابطـه 

مطلوب با صنعت را ندارند، دسترسی آسان صنعتگران به نیروهای متخصص 

اعـم از اسـاتید و دانشـجویان توانمنـد دانشـگاهی و فـروش دسـتاوردهایی 

کـه به طـور سیسـتماتیک در دانشـگاه بـه وجـود آمده انـد، بـا ایـن کلینیـک 

تخصصـی بـه وقـوع خواهـد پیوسـت و دانشـجویان توانمنـد نیـز می تواننـد 

از ایـن طریـق بـه صنعـت وصـل شـوند. اگـر مـا بتوانیـم مسـاله جـدی ارتبـاط 

بیـن صعنـت و دانشـگاه را تقویـت کنیـم هم کمکی برای دانشـگاه به حسـاب 

می آید و هم برای صنعتگران یک نوآوری و فضای 

جدیـد تـوام بـا علم را بـه ارمغان خواهیـم آورد. در 

ایـن کلینیـک تخصصـی باتوجـه بـه رشـته هایی 

کـه در دانشـگاه داریـم اعـم از صنایـع، نرم افـزار و 

سـخت افزار کامپیوتـر، مکانیک، خـودرو، حقوق، 

مترجمی زبان انگلیسـی، عمران و معماری دانشـجویان از نزدیک با ضعف ها 

و قوت هـای صنعـت آشـنا خواهنـد شـد، می تواننـد به خوبـی روی ایـن مسـاله 

تاکید کنند که برهمان اسـاس از نظریات دانشـگاهی و علم اسـاتید اسـتفاده 

لازم را به عمل بیاورند تا مشکلات صنعت مرتفع شود. از سویی دیگر می تواند 

درآمـدی نیـز بـرای دانشـجویان تحصیـلات تکمیلـی مـا داشـته باشـد، چراکه 

مـا بـا تفاهمنامـه ای کـه بـا شـرکت عمـران و صنایع پرنـد داشـته ایم می توانیم 

درآمد دانشـگاهی، همکاران علمی و همچنین درآمدی برای دانشـجویان نیز 

بـه ارمغـان بیاوریـم، چراکـه ۳۸۰ شـهرک صنعتی در اطراف شـهر پرند فعالیت 

دارنـد کـه می تواننـد بـرای دانشـگاه بسـیار مفیـد باشـند و دانشـگاه نیـز برای 

آنهـا مثبـت عمل خواهـد کرد. 

 دانشگاه آزاد اسلامی از دوره فریز خارج شده 
و تغیییر مثبت  داشته است

مسعودسیمخواه،معاونآموزشوتحصیلاتتکمیلی

واحــد پرنــد تقریبــا ســابقه ای ۱5ســاله دارد؛ بــا پنــج رشــته، یک ســاختمان 

نیمــه کاره و حــدود 5۰۰ دانشــجو کار خــود را آغــاز کــرده و طــی هشــت 

ســال پــس از آن بــه اوج خــود رســیده اســت. ایــن دانشــگاه کــه تــا ۱۷ هــزار 

دانشــجو را پذیــرش کــرده بــود، از یک دانشــکده تبدیل به چهار دانشــکده، 

چنــد آزمایشــگاه، ســوله های ورزشــی و... شــد، امــا بــا توجــه بــه شــرایط 

چندســال گذشــته کــه کل حــوزه آموزش عالــی افــت دانشــجو پیــدا کــرد، 

مــا نیــز بــه همیــن مشــکل دچــار شــدیم. البتــه بــا توجــه بــه برنامه ریــزی 

خــوب و همچنیــن امکانــات و شــرایط تحصیــل مناســبی کــه دانشــجویان 

دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد پرنــد در اختیــار داشــتند، مــا ســال گذشــته 

توانســتیم بــدون کاهــش ظرفیــت دانشــجو، کلاس هــا را شــروع کنیــم کــه 

ایــن نشــان از بحــث آموزشــی مثبتــی اســت کــه ایــن دانشــگاه دنبــال کرده 

اســت. کمیتــه جــذب ایــن دانشــگاه به خوبــی عمــل کــرد و از فرآینــد جــذب 

دانشــجو نیــز راضــی هســتیم. دانشــگاه آزاد اســلامی دچــار تغییــری مثبت 

شــده اســت و علــم مدیریــت می گویــد زمانــی کــه یــک ســازمان از حالــت 

قبلــی و اصطلاحــا فریزشــده خــود بیــرون می آیــد، دچارتغییرات ســریع می 

شــود.  بــه همیــن جهــت بایــد برنامه ریــزی مناســب و منســجمی داشــته 

باشــیم، امــا امیــد داریــم بعــد از دوره فریــز شــدن بــه یــک پایــداری برســیم 

و بــا یــک حرکــت روبــه رشــد و صعــودی بتوانیــم قله هایــی را کــه متصــور 

شــده ایم، فتــح کنیــم. یکــی از بحث هایــی که همیشــه در آموزش دانشــگاه 

بــا آن ســر و کلــه می زنیــم، موضــوع دروس قدیمــی اســت که دانشــجویان و 

اســاتید را خســته و کلافه کرده  اســت. متاســفانه بروکراسی اداری در کشور 

و وزارت علــوم ایــن اجــازه را بــه دانشــگاه نمی دهــد کــه بتوانــد ســرفصل 

دروس را تغییــر و به روزرســانی کنــد. دانشــگاه آزاد اســلامی بــا توجــه بــه 

ســابقه ای کــه دارد، می توانــد در ایــن زمینــه ورود داشــته باشــد و مباحــث 

علمــی را بــه روز کنــد، امــا ایــن اجازه از ســوی 

ــده  ــگاه داده نش ــن دانش ــه ای ــوم ب وزارت عل

اســت کــه البتــه بــه نظــرم وزارت علــوم در این 

بحــث درگیــر بروکراســی اداری و کاغذبــازی 

و قانون هــای قدیمــی شــده اســت و بایــد 

ایــن حــق را بــه دانشــگاهی ماننــد دانشــگاه 

آزاد اســلامی بدهــد تــا بتوانــد تغییراتــی را انجــام دهــد. امــا دانشــگاه آزاد 

اســلامی خــودش کارهایــی انجــام داده و در همیــن زمینــه نتایــج مثبتــی 

نیــز داشــته اســت. مــا مقــداری در جامعــه خلــط داریــم و مباحــث مختلــف 

را قاطــی کرده ایــم، افــکار و شــعارهایی داشــتیم کــه بــا شــعور بــوده، مثــلا 

ــا  ــا ب ــه ورزش صرف ــه ب ــا اینک ــد، ام ــم می کن ــاد را ک ــد ورزش اعتی می گوین

دیــده کاهــش آمــار اعتیــاد نــگاه کنیــم، اشــتباه محــض اســت. ســاحت 

ورزش و اعتیــاد از هــم جــدا هســتند، البتــه می تواننــد گاهــی بــه هــم کمک 

کننــد، امــا همیشــه بــه هــم ارتبــاط نــدارد. در حــوزه آمــوزش عالــی نیــز مــا 

دچــار همیــن خلــط مبحــث بوده ایــم. عــده ای تصمیــم دارنــد دانشــگاه 

آزاد اســلامی را کــه ثمــره انقــلاب اســلامی اســت و اتفاقــا در حــوزه دانــش، 

علــم، افزایــش ظرفیــت دانشــجویی و دانشــگاهی به خوبــی نقــش خــود را 

ایفــا کــرده، به عنــوان یــک رقیــب از دور خــارج کننــد، در حالــی کــه همیــن 

ــان  ــوم همچن ــوی وزارت عل ــی از س ــه نامهربان ــن هم ــد از ای ــگاه بع دانش

بیشــترین آمــار دانشــجویی کشــور را بــه خــود اختصــاص داده و ایــن خــود 

نشــان اعتمــاد مــردم بــه ایــن دانشــگاه اســت. دانشــگاه و علــم ابتــدا در 

ــی و  ــگاه درآمدزای ــا ن ــده اند، صرف ــل ش ــرای آن قائ ــه ب ــی ک ــری ارزش تفک

اقتصــادی نبــوده اســت. امــا عــده ای دانشــگاه آزاد اســلامی را کــه در علــم 

در کشــور واقعــا نقــش پررنگــی داشــته اســت، نادیــده می گیــرد و بــرای ایــن 

دانشــگاه اهمیتــی را کــه بایــد و شــاید چنــدان قائــل نمی شــود، هرچنــد 

دانشــگاه آزاد اســلامی به خوبــی می توانــد جایــگاه علمــی خــود را بــه رخ 

دیگــر دانشــگاه ها و حتــی دنیــا بکشــد. 

گزارشیازدانشگاهآزاداسلامیواحدپرند

 حل مساله  ۴۰۰ واحد صنعتی 
در  یک کلینیک تخصصی

دانشـگاه آزاد اسـامی واحـد پرنـد در 32 کیلومتـری بزرگـراه 

تهران- سـاوه در جوار فرودگاه امام خمینی)ره( در شـهر جدید 

پرنـد واقـع شـده اسـت. تاسـیس این واحـد دانشـگاهی چهارم 

اسـفندماه سـال 1378 بـه تصویـب رسـیده ودر آبان مـاه سـال 

1382 بـا پنـج رشـته تحصیلـی به شـرح مهندسـی کامپیوتـر 

نرم افـزار، فنـاوری اطاعـات )IT(، زبـان و ادبیـات انگلیسـی، 

زیست شناسـی عمومـی و زیست شناسـی سـلولی و مولکولـی 

بـا تعـداد 560 نفـر دانشـجو و بـا هـدف ارتقـای سـطح دانـش 

علمـی و عملـی و ترویـج و توسـعه علـوم به منظـور تامیـن 

نیـروی انسـانی متعهـد و متخصـص جهـت خودکفایـی کشـور 

در زمینـه علـوم و فنـون جامعـه کشـور تاسـیس شـده اسـت. 

هم اکنـون ایـن دانشـگاه بـا دارا بـودن پنـج رشـته تحصیلـی در 

مقطـع کاردانـی )حسـابداری، کامپیوتـر، مکانیـک، گرافیـک 

و معمـاری( و هفـت رشـته کارشناسـی ناپیوسـته )مهندسـی 

عمـران، مهندسـی کامپیوتـر، مهندسـی مکانیـک، معمـاری، 

گرافیک )تصویرسـازی(، تربیت بدنی و تکنولوژی سـاختمان( 

و 13 رشته کارشناسی پیوسته )مهندسی مکانیک، مهندسی 

عمـران، مهندسـی صنایـع، مهندسـی کامپیوتـر نرم افـزار، 

مهندسـی کامپیوتر سـخت افزار، مهندسـی فناوری اطاعات 

)IT(، مهندسـی محیط زیسـت، مترجمی زبان انگلیسـی، زبان 

و ادبیات انگلیسـی، زیست شناسـی عمومی، زیست شناسـی 

سـلولی و مولکولـی، زیسـت فنـاوری و مدیریـت دولتـی( و سـه 

رشـته کارشناسی ارشـد )صنایع )مدیریت بهره وری(، مکانیک 

)طراحـی کاربـردی( و زیسـت جانوری )سـلولی تکوینی( قریب 

بـه 8000 دانشـجوی فعـال دارد. 

این واحد دانشگاهی با بهره گیری از آزمایشگاه، کارگاه لابراتوار 

در رشـته های مختلـف بـا امکانـات مدرن و تجهیزات پیشـرفته 

بـه دانشـجویان خدمـات می دهـد. همیـن بهانـه ای شـد سـراغ 

ایـن دانشـگاه برویـم و با مسـئولان آن به گفت وگـو بپردازیم. 

یزدان محمدی
روزنامه نگار


